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Föreningens styrelse informerar 

 

Upphandling operatör. 
Vi är nu i slutspurten av denna upphandling. 

Vi har värderat de anbud som inkommit och ställt frågor samt begärt 

avtalsförslag. Målet är att vara klara före semestern. 

Ett kan vi utlova: Vi kommer att landa i betydligt bättre villkor än 

tidigare. Både ekonomiskt och i andra avseenden. 

Vi återkommer så fort vi landat i en uppgörelse. 

Kom ihåg att inte ha några abonnemang som varar längre än 2024-01-31. 

Vi i styrelsen har haft mycket fokus på hur vårt 

nya avtal ska se ut. Hur stor efterfrågan av TV 

och Telefoni är.  Kontakter med andra 

föreningar med mera. 

Vi ser framemot att komma i mål med detta.    

Har ni inte fått detta på din E-post så skicka din adress 

till ekonomi@reftelefiber.se så kommer den i  

E-posten i fortsättningen. 

Tanken är att detta medlemsbrev ska komma en gång per 

kvartal. Är det något ni vill att vi tar upp så skriv till 

red@reftelefiber.se 

Till sist 

Ha en fin 

Sommar 

önskar styrelsen 

Annat som hänt 

Skåpet som blev påkört och provisoriskt lagat har 
nu fått sin permanenta lösning. Inför åtgärden så 
missade vi att ge tidpunkt för åtgärden. Detta ber 

vi om ursäkt för och vi håller nu på att utarbeta 
rutiner för att inte det ska hända igen.  

I Ryd, Anderstorp, så backade en bil på ett skåp. 
Det står nu snett men inga avbrott ägde rum. 

Åtgärder är på gång. 

Facebooksidan kommer nu att upphöra. 
Medlemsbrev som detta och hemsidan gäller för 
information. 
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